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   ۱۱ تن تخم مرغ وارد كشور شد
   پرداخت ۱٣٠ميلياردتومان خسارت به مرغداران به زودي

   تخم مرغ دانه اي ۴۲٠ تومان، گرانفروشي را به ۱۲۴ اعلام كنيد
   تجليل از ۱۵٣ كشاورز نمونه كشور

   كاهش بودجه خريد تضميني گندم در سال ۹۷
   دفتر بين المللي آب در تهران تشكيل مي شود

مدي�ركل دفت�ر 
مقررات سازمان      خودرو

توس�عه تجارت گفت: طبق ماده 7 آيين نامه 
ضوابط فن�ي واردات خودرو لازم اس�ت براي 
ثبت س�فارش و واردات انواع خودرو بيش از 
يك سال از زمان ساخت آنها نگذشته باشد. 
از تير ماه امسال ثبت سفارش خودرو بسته شده و 
تا تعيين قوانين و تعرفه هاي جديد در اين زمينه 
امكاني براي ثبت سفارش خودرو وجود نداشت. 
در روزهاي گذشته مقررات جديد واردات خودرو 

اعلام شده و از روز گذشته بار ديگر ثبت سفارش 
براي واردات خودرو از س��ر گرفته ش��د. دراين 
خصوص علي علي آبادي در گفت وگو با ايس��نا، 
به ارائه آماري درباره ثبت سفارش خودرو پس از 
وقفه شش ماهه پرداخت و اظهار كرد: در اولين 
روزي كه سايت ثبت سفارش باز شد، حدود هزار 
و ۹٠٠ سفارش واردات خودرو به ثبت رسيد كه 
از اين ميان ش��ايد حدود ه��زار و ۲٠٠ تا هزار و 
٣٠٠ سفارش مربوط به خودروهاي ساخت سال 

۲٠۱۶ بوده باشد.

علت ممنوعيت ثبت سفارش خودروهاي ۲۰۱۶

سخنگوي كميسيون تلفيق بودجه ۹7:
 بهاي آب، برق و گاز

سال آينده افزايش نخواهد يافت

س�خنگوي كميس�يون تلفي�ق بودج�ه ۹7 از معافي�ت مالياتي 
درآمدها تا 2ميليون تومان خبر داد و گفت: براساس لايحه بودجه 
۹7 به�اي آب، برق و گاز س�ال آينده افزايش�ي نخواهد داش�ت. 
به گزارش فارس، علي اصغر يوس��ف نژاد در جمع خبرن��گاران اظهار 
داشت: پس از تصويب كليات لايحه بودجه ۹۷، در نشست ديروز وارد 
مباحث درآمدي و هزينه اي شديم. براساس نظر كميسيون تلفيق، در 
تلاش��يم عوارض و پرداختي مردم در حوزه آب، برق و گاز و همچنين 
خدمات عمومي افزايش قابل توجهي نداشته باشد و پرداخت ها در حد 

سقف پرداختي در سال ۹۶ باشد. 
سخنگوي كميسيون تلفيق بودجه ۹۷ افزود: اگر هم در رابطه با موارد 
فوق، مورد خاصي وجود داشته باشد با تشكيل كارگروهي متشكل از 

دولت و مجلس به نقطه نظر مشترك خواهيم رسيد. 
يوسف نژاد با بيان اينكه در مورد سقف معافيت مالياتي كاركنان دولت 
كه ممكن اس��ت تغييراتي به نفع مردم داشته باش��د، به نقطه نظرات 
مشتركي دست خواهيم يافت، گفت: براساس تبصره ۶ لايحه بودجه 
سال ۹۷ كل كشور، در رابطه با سقف معافيت مالياتي، حقوق و دستمزد 
در نشس��ت صبح ديروز بحث هايي مطرح و در نهايت مقرر ش��د اين 

معافيت ها حداقل در حد سال گذشته مصوب شود. 
وي ادامه داد: در اين رابطه پس از مباحث بسيار، سقف معافيت مالياتي 
براي كارمندان دولت در حد ۲۴ميليون تومان در س��ال يعني ماهانه 
۲ ميليون تومان و براي مشاغل بخش خصوصي ۱8ميليون تومان در 
سال يعني ماهانه ۱/۵ميليون تومان تعيين شد. سخنگوي كميسيون 
تلفيق بودجه سال ۹۷ كل كشور افزود: با توجه به اينكه تعداد ۲ ميليون 
و ۷٠٠ هزار كارمند دولتي و همچنين ۴ميليون نيز در اصناف مشغول 
به كار هستند، بنابراين در تلاش هستيم در كميسيون تلفيق تغييرات 
اندكي به نفع اي��ن كارمندان صورت دهي��م.  وي همچنين به مصوبه 
كميسيون تلفيق بودجه در خصوص درآمدهاي نفتي و صندوق توسعه 
نيز اشاره كرد و گفت: از مجموع درآمدهاي نفتي ۱۴/۵درصد به شركت 
ملي نفت، ٣۲درصد به صندوق توسعه، ٣درصد به مناطق نفت خيز  و 

گازخيز و همچنين ۵٣/۵درصد نيز به دولت باز مي گردد. 
يوسف نژاد افزود: با فرض اينكه نفت بشكه اي ۵۵ دلار باشد و قيمت دلار 
هم به ٣هزار و ۵٠٠ باشد، بر مبناي ۲ ميليون و ۶٠٠ بشكه نفت از محل 
فروش نفت و ميعانات گازي ۱٠۱هزار ميليارد تومان درآمد حاصل از 
نفت به صورت ريالي سهم دولت است كه از اين مقدار ۲8ميليارد دلار 
پيش بيني شده است و بر اين اساس ۷/٣ميليارد دلار هم سهم شركت 
نفت خواهد ش��د. وي در ادامه همين مطلب اعلام كرد كه بر اس��اس 
مصوبه كميسيون ۵ هزار ميليارد تومان سهم مناطق نفت خيز و حدود 
۱۶ميليارد دلار هم سهم صندوق توسعه ملي خواهد شد. در مجموع 
درآمدهاي دولت نسبت به سال گذشته تغيير قابل ملاحظه اي نداشته 
اس��ت، بنابراين از دولت مي خواهيم پايه ها و منابع جديد مالياتي را از 
طريق پيدا كردن كساني كه ماليات خود را پرداخت نكرده و به نوعي 

فرار مالياتي دارند، به دست بياورد. 
يوسف نژاد با اش��اره به تبصره ۲ لايحه بودجه سال ۹۷ عنوان كرد كه 
بر اساس اين مصوبه، دولت مكلف شد بدهي خود به بخش خصوصي، 
تعاوني و نهاده��اي عمومي غيردولت��ي را از محل واگ��ذاري اموال و 
دارايي ها و سهم الشركه كه متعلق به دولت است و همچنين مؤسسات 
و ش��ركت هاي وابس��ته به دولت با واگذاري از طريق جدول ماده ۱8 
پرداخت كند كه براي اين مسئله هزارو۲۲٠ ميليارد تومان هزينه در 

لايحه بودجه در نظر گرفته شده است. 
سخنگوي كميسيون تلفيق بودجه سال ۹۷ كل كشور به مصوبه مربوط 
به تبصره ٣ لايحه بودجه نيز اش��اره كرد و گفت: براساس اين مصوبه، 
س��قف تس��هيلات تأمين مالي خارجي براي طرح ها علاوه بر سهميه 
باقي مانده از س��ال قبل، ٣٠ ميليارد دلار در نظر گرفته ش��ده اس��ت. 
همچنين به دولت اجازه داده ش��د براي اجراي اي��ن طرح ها با رعايت 
سقف ٣٠ ميليارد دلار براي تسهيلات مالي و اعتباري يا كمك بلاعوض 
تا مبلغ ۵ميليارد دلار از مؤسسات مالي خارجي و بين المللي اقدام كند. 
در مجموع حرف ما اين است كه كميسيون تلفيق بودجه ۹۷ در تمامي 

تصميمات و مصوبات خود تراز تبعات اجتماعي را خواهد سنجيد. 
وي اعلام كرد: سعي ما اين است براي هر ريال درآمد دولت منطق و خرد 
جمعي را در نظر بگيريم تا درآمدها واقع بينانه باشد تا به قشر متوسط و 
كم درآمد جامعه فشار وارد نشود، در هزينه ها هم دقت لازم را خواهيم 
داش��ت تا تصميمات به نفع و مصلحت مردم به ويژه در حوزه اشتغال، 

توليد و خدمات عمومي اخذ شود.

ح�وادث اخير در ح�وزه اقتص�اد، درس هاي 
اقتص�ادي مهم�ي داده و نش�ان مي دهد هم 
دولت و ه�م مردم باي�د براي خواس�ته هاي 
بح�ق م�ردم و بهب�ود رون�د توس�عه از 
و  منطقي ت�ر  اقدام�ات  دول�ت  س�وي 
جدي ت�ري داش�ته باش�ند و خوش�بختانه 
اظهارنظ�رات دولتم�ردان نش�ان مي ده�د  
در مس�ير درس�تي در حال حركت هستند. 
از دو روز پي��ش پيگي��ري و ت��لاش دول��ت در 
اطلاع رساني بهتر و سريع تر اقدامات انجام شده 
و كارهايي كه بايد انجام بدهند بيشتر شده است، 
آنچنان كه روزگذش��ته وزير جهادكشاورزي با 
ابراز ش��رمندگي از مردم و دامداران از واردات 
تخم م��رغ خب��ر داد و برنامه ريزي ب��راي حل 
مشكلات دامداران را تش��ريح كرد. وزير جهاد 
كشاورزي بابت وضعيت قيمت شير از دامداران 
و م��ردم عذرخواهي ك��رد و گف��ت: اميدواريم 
شرايطي فراهم شود كه بتوانيم مصرف شير را در 

كشور افزايش دهيم. 
 محمود حجتي پيش از ظهر ديروز در حاش��يه 
مراس��م تقدير از نمونه هاي بخش كش��اورزي 
خاطرنشان كرد: سال گذشته و امسال با شيوع 
بيماري آنفلوآنزا در مزارع مرغ تخم گذار روبه رو 
بوده ايم كه موجب شد، بخشي از مزارع پرورشي 
ما از بين برود و براي تأمين اين كسري مجبور 
شديم از طريق واردات نياز بازار را تأمين كنيم 
و با كنترل نح��وه توزيع در بازار مصرف س��عي 
مي كنيم به مرور بازار را به حالت تعادلي برسانيم 

و كنترل كنيم. 
وي اظهار كرد: اميدواريم ب��ه زودي با كارهايي 
كه انجام مي شود، بتوانيم مصرف شير را افزايش 

دهيم و دامداري پايدار داشته باشيم. 
رئيس س��ازمان دامپزش��كي نيز در گفت وگو با 
مه��ر، از پرداخت ۱٣٠ ميلياردتومان خس��ارت 
به مرغداران در آينده نزدي��ك خبر داد و گفت: 
حدود ۱۲ ميليون مرغ به دليل ابتلا به اين بيماري 
در كشور معدوم شد كه همين موضوع منجر به 

كاهش توليد تخم مرغ شد. 
رئيس س��ازمان دامپزش��كي با بيان اينكه تمام 
تلاش ما در جهت برون رفت از اين شرايط است، 
افزود: قرار است براي سال هاي آينده اين بيماري 
در كش��ور كاملًا كنترل ش��ود و ب��ه اين منظور 
روش هاي پيشنهادي مثل واكسيناسيون طيور 

مطرح شده است و روي آن كار مي شود. 
دكتر روحان��ي رئيس جمهور خط��اب به وزرا، 

معاونان و همه مس��ئولان بخش ه��اي اجرايي 
كش��ور گفته بود: باي��د به طور روزان��ه با مردم 
مش��كلات را در ميان بگذاريد و اگر مس��ئله اي 
پيش مي آيد، م��ردم بايد بدانند، اگ��ر آنفلوآنزا 
مي آيد و مشكلاتي را براي طيور ايجاد مي كند، 
همان  لحظه اول مردم بايد مطلع شوند، نه يك 
هفته بعد از بازار و آثار آن بفهمند، اگر جنس��ي 
در كشور ما به اندازه كافي نيست و بايد واردات 
انجام بگيرد قبل از آنكه بازار احس��اس كمبود 
كند، مس��ئول مربوط بايد احس��اس كند و آن 
كمبود را جبران كند، اگر مشكلي در مؤسسات 
اعتباري غيرقانوني وجود دارد، قبل از هر كس 
رئيس بانك مرك��زي بايد براي م��ردم توضيح 
دهد و اگر ب��ا تلاش فراوان اق��دام مثبتي انجام 
داديم بايد براي مردم تبيين ش��ود، اگر مشكل 
زيس��ت محيطي داريم بايد براي مردم توضيح 
دهيم، ما بايد ب��ا مردم حرف بزني��م و صحبت 
كنيم، هيچ مس��ئولي نمي تواند ب��دون ارتباط 
و اس��تمداد و توضيح با م��ردم در كار خودش 

موفق باشد. 
روحاني اظهار داش��ت: آنچه ام��روز از جوانان و 
مردم عزيزمان مي خواهم اين اس��ت كه در اين 
شرايط حساس منطقه و كشور بايد هوشياري مان 

بيشتر باشد. 
   توس�عه را ب�ه قيم�ت له ك�ردن فق�را 

نمي خواهيم 
وزير تعاون، كار و رفاه اجتماعي نيز ديروز گفت: 
رفع فقر و ايجاد اش��تغال، دو هدف عمده دولت 
دوازدهم در بودجه سال ۹۷ است و  هرگز توسعه 
را به قيمت له ش��دن فقرا نمي خواهيم. برنامه ما 
اش��تغال فراگير ضد فقر اس��ت و هدف ما رشد 
و توس��عه به هرقيمت و بدون توجه به رفع فقر 
نيس��ت. ربيعي البته رويه واقع گرايانه اي را هم 
در پي��ش گرفت و با اش��اره به ت��لاش دولت در 
ايجاد اشتغال گفت: هر ميزان شغل ايجاد كنيم، 

تعدادي بيكار ثابت مي مانند. 
وزير تع��اون، كار و رفاه اجتماعي ب��ا بيان اينكه 
در شش ماه نخست امس��ال ٣۵۵ هزار دفترچه 
اولي تأمين اجتماعي داشتيم، افزود: در گذشته 
دو شغل رسمي و يك شغل غيررسمي داشتيم 
اما به علت ركود طولاني، اكنون به ازاي هر شغل 
رسمي يك شغل غيررسمي داريم، به اين ترتيب 
ما مي توانيم بگوييم حدود ۷٠٠ هزار شغل ايجاد 
كرديم و تا پايان امس��ال به ع��دد قابل توجهي 

خواهيم رسيد. 

علي ربيعي افزود: متولدين دهه ۶٠ به سن ۲۵ تا 
٣۴ سال رسيده اند كه سن ورود به بازار كار است 
و در ۱٠ س��ال اخير بيش از ۴٠درصد جمعيت 
كش��ور را افراد ۱۵ تا ٣۴ سال تش��كيل داده اند 
و متقاضي كار هستند اما كيك اقتصاد كوچك 
ش��ده اس��ت. وي با بيان اينكه انفجار جمعيتي 
در دهه ۶٠ فرصت ش��غلي را ب��راي آنان كمتر 
كرده اس��ت، ادامه داد: بايد براي دهه شصتي ها 
و دهه هفتادي ه��ا و نيمه هاي دهه هش��تادي 

چاره انديشي كنيم. 
ربيعي گفت: زماني ۲٠درص��د نيروهاي كار ما 
تحصيلكرده و 8٠درص��د زيرديپلم بودند اما در 
۱٠سال اخير اين س��هم افزايش يافت و در سال 
۱٣8۵، ۲٠درص��د افراد بي��كار، دانش آموخته 
بودند و در سال ۱٣۹۵ اين رقم به ۴٠درصد رسيد 
و اين به معني آن اس��ت كه با شغل هاي سنتي 

روبه رو نيستيم و اين مسئله قابل توجه است. 
وي با اشاره به اينكه برنامه جامع فقرزدايي داريم، 
گفت: جامعه ما ب��ه علت كوچك ش��دن كيك 
اقتصاد نياز به برنامه ريزي و كار بيش��تري براي 

رفع فقر دارد. 
ربيع��ي ب��ا بي��ان اينك��ه دهك ه��اي ميان��ي 
آسيب پذيرند و ممكن است به دهك هاي پايين تر 
سقوط كنند، افزود: حداكثر درآمد دهك ششم 
در بهترين حالت، ۲ميلي��ون و ۴٠٠ هزار تومان 
اس��ت و مراقب افراد دهك هاي پايين هستيم، 
همه سياست ما اين اس��ت كه روي دهك هاي 

اول، دوم و سوم تمركز كنيم. 
    شناسايي 800 هزار نفر مستحق 

دريافت مستمري
وزير تع��اون، كار و رفاه اجتماع��ي اضافه كرد: 
حدود 8٠٠هزار نفر را هم شناسايي كرده ايم كه 

مستحق دريافت مستمري هستند. 
وي با اش��اره ب��ه اينك��ه در همه ج��اي جهان 
اعتراضاتي وجود دارد، افزود: بايد ميان اعتراض و 

ناآرامي و تخريب تفكيك قائل شويم. 
ربيعي تأكيد كرد: اعتراض حق مردم است و در 
س��ال هاي مختلف اين اعتراضات وجود داشته 
اس��ت. وزير تعاون، كار و رف��اه اجتماعي ادامه 
داد: نظام ما گوش شنوا دارد و مدارا مي كند اما 
قطعاً ميان آنچه بحق بيان مي شود و آن بخش 
كه مي خواهد م��وج منفي ايجاد كن��د، تفاوت 
وجود دارد. وزي��ر تعاون، كار و رف��اه اجتماعي 
گفت: مي توانيم در فضاي انتقاد توأم با آرامش 

رشد كنيم. 
    وحدت نياز امروز كشور 

به اي��ن ترتيب مي ت��وان درياف��ت كه برخي 
وزرا ديگر از رخ��وت دوران بع��د از پيروزي 
انتخابات بيرون آمده و رصد بازارها و وضعيت 
اقتصادي را به منظور حل سريع تر مشكلات 
در دس��تور كار قرار داده اند، اما در اين ميان 
آنچه مهم و ضروري اس��ت و بايد هم مردم و 
هم دولت به آن توجه كنن��د و از آن در حوزه 
اقتصادي درس بگيرند، اين است كه اقتصاد 
و س��رمايه گذاري بيش از همه تح��ت تأثير 
امنيت در ابعاد مختلف و سطوح مختلف اعم 
از خارجي و داخلي است، زيرا امروز با برخي 
رفتارهايي كه در كنار اعتراضات، خشونت و 
اغتشاشات صورت گرفته، تهديدي جدي براي 
اقتصاد تلقي مي شود. حال آنكه اين تهديدات 
خواس��ته هاي بحق مردم يعني بهبود شرايط 
اقتصادي را تحت الشعاع قرار مي دهد، آنچنان 
كه در فضاي موجود قيمت دلار طي روزهاي 
گذشته بالا رفته و خود را به مرز ۴ هزار و ٣٠٠ 

تومان رسانده است. 
بديهي اس��ت دود اين نوع رفتار و آثار مترتب 
از حوادث اخي��ر در قالب افزاي��ش قيمت ها 
ناش��ي از افزايش قيمت دلار به چش��م همه 
مردم خواهد رفت و از س��وي ديگر بازار مالي 
نيز در واكنشي سريع دو روز پيش بيشترين 
افت خود را تجربه كرده  اس��ت كه به كاهش 
دارايي هاي مردم در اين بازار منجر ش��د و با 
هزار و ۷٠٠ واحد افت به ش��اخص بورس به 
كانال ۹۵ هزار وارد شد، هر چند اين شاخص 
ديروز تا حدودي بازسازي و با ۴٣۹ واحد رشد 
دوباره به كانال ۹۶ هزار وارد شد. در ديگر سو 
در بررسي آثار عوامل خارجي مؤثر بر اقتصاد 
مي توان به نيشخندها و واكنش هاي غرب به 
اين موضوع اشاره كرد كه مي تواند در صورت 
ادامه اين اغتشاش��ات بي قان��ون حتي بهانه 
جديد اعمال تحريم هاي جديد يا بي تعهدي 

به بندهاي برجام نيز دنبال شود.
 از اين رو است كه روز گذش��ته روحاني بهترين 
پاس��خ در برابر اينگونه حوادث، چه مشكلات و 
چه اينگونه مسائل را  وحدت ملي دانست و گفت: 
»اولين مص��داق وحدت هم وحدت مس��ئولان 
است، يعني مجلس، دولت، قوه قضائيه، نيروهاي 
مسلح و همه افرادي كه در اين كشور مسئوليت 
دارند، همه بايد كنار هم ق��رار بگيرند و متحد و 

يكصدا شوند.« 
وي تأكيد مي كند: ما نبايد نسبت به صداي انتقاد 
و اعتراض بي توجه باش��يم و گوش نكنيم بلكه 
بايد گوش كنيم و اين را ب��ه يك فرصت تبديل 
كنيم. ببينيم مسئله و راه حل آن چيست؟ دنبال 
آن راه حل بگرديم و حل و فص��ل كنيم، هر چند 
حل برخي از اين  مس��ائل آس��ان نبوده و زمانبر 
است و دولت و ملت بايد براي حل اين مشكلات 

دست به دست بدهند.

 درس هاي اقتصادي مردم و دولت 
از شرايط روز

وزير رفاه و تعاون: توسعه را به قيمت له كردن فقرا نمي خواهيم

اولين مرحله مسابقه ايده هاي برتر بازتعريف 
پلاسكو برگزار شد
 الگوي همدلي 

 و همكاري براي جايگزيني 
ارزش از دست رفته »پلاسكو«

رقابت 1485 طراح براي احيای پلاسكو 
برگزيدگان طراحي اوليه پلاسكو براي ساخت آن مشخص شدند 
و از آنها تقدير ب�ه عمل آمد، ب�ه اين ترتيب مي ت�وان پيش بيني 
كرد ب�ه زودي كلن�گ آغ�از ب�ه كار اين طرح ب�ر زمي�ن بخورد. 
به گزارش »جوان« در مراس��مي با حضور رئيس بنياد مس��تضعفان 
انقلاب اسلامي و جمعي از معاونان، دكتر مهدي حجت معاون شهردار 
تهران و جمعي از اس��اتيد و داوران مس��ابقه ضمن ارائه چشم اندازي 
روشن از جايگزين ارزش از دست رفته ساختمان پلاسكو از ايده هاي 
برتر مرحله اول »مس��ابقه بازتعريف مجموعه پلاس��كو« و همچنين 

اعضاي اتاق فكر بازتعريف پلاسكو تقدير به عمل آمد.
 روابط عمومي بنياد مستضعفان گزارش داده است كه در اين مراسم 
مهندس فرخ زنوزي مدير مسابقات گفت: پس از فراخوان پنجم مهر 
۱٣۹۶تعداد هزار و ۴8۵ نفر در مس��ابقه ثبت نام و ٣۶۵نفر كارهايي 
در انطباق با شرايط مسابقه ارائه داده و كدرهگيري دريافت كرده اند 
و در ۱۴آذرماه گام نخست داوري ۶۵ اثر با نظر مشترك همه داوران 
در ليس��ت كوتاه قرار گرفت و از ميان آنها ۱٠اثر در انطباق بيش��تر با 
معيار هاي پايه مس��ابقه به عنوان ايده هاي برگزيده انتخاب شد و در 
نهايت در ۲۱ آذرم��اه هيئت داوران از ميان آث��ار برگزيده چهار اثر به 
سبب انعكاس نسبي تعداد بيشتر از معيار هاي پايه به عنوان ايده اول 
تا سوم )دو اثر به عنوان مقام مشترك دوم انتخاب شد( و از شش كار 

ديگر قدرداني شد.
در ادامه مراسم دكتر مهدي حجت معاون شهر سازي و معماري شهردار 
تهران با اشاره به مش��كلات شهري منطقه و س��اختمان، گفت: همه 
حساسيت هاي موجود باعث شد شهرداري تهران و بنياد مستضعفان 
با دقت نظ��ر با وجود همه فش��ار هاي موجود مذاك��رات متعددي را با 
كارشناسان مختلف برگزار كند. در اين مسيرخوشبختانه با اقدام بنياد 
مس��تضعفان براي تخصيص پاركينگ همجوار ساختمان به مساحت 
۴ هزار و ۲٠٠ مترمربع و با احتس��اب حقوق مكتسبه ساختمان قبلي 
پلاسكو موفق شديم ضوابط سطح اشتغال و كاربري مسبوق به سابقه 

مجموعه تراكم دو زمين را رعايت كرده و پروانه را صادر كنيم. 
 LRT مشاركت بنياد مستضعفان در ساخت خط   

دكتر حجت در ادامه س��خنان خود به همكاري قاب��ل تقدير ديگري 
از بنياد براي مرمت، تجهيز و هوشمند س��ازي پاركينگ ضلع شمالي 
پلاس��كو براي تأمين نياز پاركينگ مجتمع پلاسكو و همچنين قول 
بنياد مستضعفان براي همكاري و مش��اركت در ساخت خط اتوبوس 
LRT اشاره كرد و گفت: خوش��بختانه علاوه بر اينكه توافقنامه بين 
بنياد مس��تضعفان و ش��هرداري تهران مورد تأييد و امضاي نماينده 
قوه قضائيه نيزق��رار گرفت براي حف��ظ حريم مدرس��ه ژاندارك نيز 
همكاري و تعامل بس��يار ارزنده اي بين بنياد مس��تضعفان و سازمان 

ميراث فرهنگي شكل گرفت. 
مهندس س��عيدي كيا در ادامه مراس��م پس از تجلي��ل و ياد آوري و 
از خودگذشتگي ش��هداي آتش نش��ان در حادثه تلخ پلاسكو گفت: 
معتقديم كه با حادثه پلاس��كو يك ارزش بزرگ ش��هري را از دست 
داده ايم و باي��د يك ارزش جديد بهتر جايگزين ارزش از دس��ت رفته 
شود و با همين راهبرد اتاق فكر و گروه مش��اوران را با صبر و حوصله 
و تدبير شكل داديم. وي تأكيد كرد: خوش��بختانه جلسات متعددي 
صورت گرفت و نتايج بسيار خوبي به دست آمد و ان شاءالله مرحله دوم 
مسابقه يعني طراحي پلاسكو را به زودي برگزار خواهيم كرد تا ضمن 
همكاري با همه س��ازمان ها و نهاد هاي مرتبط هر چه زودتر منجر به 
ايجاد جايگزيني مناسب براي ارزش از دست رفته ساختمان پلاسكو و 
الگويي شايان توجه در همدلي و همكاري براي پروژه هاي كلانشهر ها 

محسوب شود.

مديرعامل مركز بين المللي تجارت برنج مازندران:
انبارها مملو از برنج خارجي است

مدير بازرگاني انجمن ايران و مديرعامل مركز بين المللي تجارت 
برن�ج مازندران با اش�اره ب�ه اينكه ب�ه دلي�ل واردات بي رويه در 
۹ ماه از س�ال انباره�اي داخلي انباش�ته از برنج خارجي اس�ت، 
گفت: اينكه گفته مي ش�ود واردات برنج ممنوع اس�ت چاره ساز 
نيس�ت زيرا بي�ش از ني�از برن�ج وارد كش�ور ش�ده و اي�ن منع 
واردات ب�ه افزايش قيم�ت برنج خارجي نيز منجر ش�ده اس�ت. 
سيداسماعيل يزدان پناه در گفت وگو با ايسنا با اشاره به وضعيت واردات 
برنج در كشور اظهار كرد: امروز بعد از سال ها به دنبال اين هستيم كه آيا 
برنج محصول استراتژيك است يا نه و اينكه چقدر برنج در كشور مصرف 

مي شود و چه ميزان مصرف نمي شود. 
بايد بگوييم چرا بايد روي مسئله به اين مهمي تعرفه واردات منطقي 
قرار داده نمي شود و اين جاي س��ؤال دارد، ابتدا تعرفه واردات كمتر 
شد تا قاچاق نشود اما بعداً هش��ت ماه ممنوعيت واردات برنج تبديل 
به چهار ماه شد و س��پس به س��ه ماه ممنوعيت واردات تقليل يافت. 
امروز جلوي واردات گرفته شده است اما انبارها مملو از برنج خارجي 
است، چون در شش ماه نخس��ت يك ميليون و ۲٠٠ هزار تن واردات 
برنج انجام شد و انبارها پر ش��ده است، چگونه با اين سياست مي توان 

از كشاورز حمايت كرد. 
وي ادامه داد: اگر دلسوز كشاورز هس��تيم نبايد اين قشر را رها كنيم. 
يك زمين تمام زندگي يك كشاورز است. كسري توليد برنج در كشور 
آنقدر نيست كه بحث ها درباره آن انجام مي شود. با يك حساب منطقي 
مي توان اعلام كرد كه نياز به واردات برنج 8٠٠هزار تن در سال است و 
بيش از آن به كشاورز صدمه مي زند اما امروز آنقدر برنج به داخل كشور 

وارد شده است كه ديگر نيازي به واردات در ماه هاي آتي نيست. 
اين تصميم زيان بيشتري براي كشاورز و مصرف كننده داشت زيرا با منع 
واردات قيمت برنج خارجي افزايش يافته و اين به ضرر بازار برنج است. 
بايد در زمينه واردات برنج دوره هاي واردات را به س��ه دوره سه ماهه 
تقسيم بندي كنند، هر س��ه ماه ٣٠٠هزار تن برنج وارد شود و ديگر تا 
پايان سه ماهه واردات نش��ود. امروز درد كشاورز اين است كه كنترل 
كننده اي ب��راي واردات وجود ندارد، زيرا براي واردات س��قف تعيين 
نمي شود و اينگونه است كه امروز انبارها از برنج خارجي پر شده است.  
يزدان پناه تصريح كرد: شايد در كش��ور ٣هزار تاجر برنج و واردكننده 
برنج به تعداد انگشتان دست باشند اما يك ميليون و ۲٠٠ هزار كشاورز 
با محصول برنج امرار معاش مي كنند. اف��راد محدود وارد كننده نبايد 

حمايت شوند. 
وي گفت: امروز سهم رسانه ها و صداوسيما در اين زمينه هم مهم است. 
امروز تلاش مي ش��ود تا بگوييم قيمت برنج داخلي بالاست، مي دانيم 
مصرف كننده در قيمت بالا نبايد آس��يب ببيند اما برنج مرغوب طارم 
را قشر مس��تضعف نمي خورد بلكه آن را قشر متوس��ط به بالا مصرف 
مي كنند پس چرا مي خواهيم اين زيان را از كشاورز بگيريم و بدهيم به 
قشري كه غذاي روزانه اش ۱٠٠ گرم برنج است. متأسفانه صدا و سيما 
هم در سطح شهرها قيمت برنج را ۱۵هزار تومان براي كيلوگرم اعلام 
مي كند اما برنج هاي پرمحصول هم هستند كه قيمت هاي پايين تري 
دارند و اقشار متوسط مي توانند از آن استفاده كنند. اينها هم ضربه زدن 

به برنج داخلي است كه بايدبه آن توجه شود.

مهران   ابراهیمیان
   گزارش یک

آگهى مناقصه عمومى خرید- نوبت دوم
شماره 133 سال 96
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1358/11/22 به ش.ش: 20476 فرزند غلامحسین، دختر متوفی. اینک با انجام تشریفات مقدماتی 
درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیت نامه از متوفی نزد 
 او باشد، از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد./
 م.الف: 96/10314/ف                                       رئیس شعبه 4 شوراي حل اختلاف کرج- حسینی

رونوشت حصر وراثت

برخي وزرا ديگر از رخوت 
دوران بع�د از پي�روزي 
انتخاب�ات بي�رون آمده و 
رص�د بازاره�ا و وضعيت 
اقتصادي را به منظور حل 
س�ريع تر مش�كلات در 
دس�تور كار قرار داده اند، 
اما در اين ميان آنچه مهم 
و ضروري اس�ت و بايد هم 
مردم و ه�م دول�ت به آن 
توجه كنند و از آن در حوزه 
اقتص�ادي درس بگيرن�د، 
اين اس�ت ك�ه اقتص�اد و 
س�رمايه گذاري بي�ش از 
همه تح�ت تأثي�ر امنيت 
در ابع�اد مختل�ف اس�ت
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